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Obecni:

1. Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
2. Czesław Badura- radny
3. Janusz Gątkiewicz- wiceprzewodniczący  rady
4. Teresa Kosmala- radna

Nieobecni: 

Jolanta Moćko

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli :
1. Skarbnik Miasta –Urszula Polak Wałek, 
2. Burmistrz ds. Społecznych- Anna Ślagórska,
3. Sekretarz Miasta- Dorota Bąk, 
4. Radny A. Świątek. 

Komisję prowadził -  
1. Władysław  Oczkowicz -Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.

Tematy posiedzenia Komisji :
• Zaopiniowanie  materiałów sesyjnych,
• Ocena realizacji powadzonej w mieście Akcji Zima za sezon 2009-2010 połączona

z wiosennym objazdem miasta, 
• Sprawy bieżące. 

Posiedzenie Komisji:

Przewodniczący  komisji  poinformował,  iż  ocena  akcji  zima  została  dokonana  na  poprzednim 
posiedzeniu, a  dzisiaj  członkowie ograniczą się  jedynie do objazdu.  Poinformował, iż w sprawach 
bieżących   przedstawi  co  udało  się   wypracować w kwestii  ul.  Staropogońskiej,  oraz  podda pod 
głosowanie  opracowanie  dot. tej kwestii, w celu wypracowania stanowiska  komisji. 

Zaopiniowano materiały sesyjne.
Pominięto punkt dot. niskiej emisji z uwagi, iż będzie to jedynie prezentacja.

Odnośnie  tematu  dot.  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi,  przewodniczący   uzyskał 
informacje  od skarbnika miasta, iż temat ten był omawiany na  komisji  edukacji, kultury i sportu. 

W kwestii dot.  udzielenia Burmistrzowi absolutorium skarbnik miasta poinformował iż  dotarły  obie 
uchwały RIO  z pozytywna opinią, oraz to iż wykonanie budżetu było szczegółowo omawiane  na 
wcześniejszych komisjach. Skarbnik odczytał  i wnioski  z protokołu komisji rewizyjnej oraz wyjaśnił 
przyczyny niezrealizowanych  zaplanowanych dochodów. 
Przewodniczący uzyskał d skarbnika odpowiedź na pytanie  „czy były zadania, których nieudało się 
zrealizować”  Skarbnik  poinformował iż niebyło blokowania środków. Były przypadki np. boisko gdzie 
do końca grudnia czekano na Fa chcąc zapłacić jeszcze w 2009r, niestety niedotrzymano faktury. 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: 
• Teresa Kosmala
• Urszula Polak Wałek - Skarbnik Miasta
• Andrzej Świątek
• Anna  Ślagórska- Zca Burmistrza ds. społecznych 
• Władysław Oczkowicz
• Janusz Gątkiewicz
• Agnieszka Nowak – kierzni wydziału GN
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• Dorota Bąk- Sekretarz Miasta

Głosowanie 
za przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu  miasta w 2009r i udzieleniem  absolutorium 
Burmistrzowi:

za- 3
przeciw- 0
wstrzymujących się 1
razem – 4

Zaopiniowanie projektów uchwał ujętych w proponowanym porządku  obrad.

Skarbnik miasta- omówienie zmian w budżecie miasta. Brak pytań.

Omówiono projekt dot. ul. Wiśniowej. 
Dyskusja: 

• Teresa Kosmala
• Agnieszka Nowak
• Janusz Gątkiewicz

Omówiono projekt uchwały dot nadanie imienia przedszkolu publicznemu  nr 9 – Baśniowa kraina. 
• Anna Ślagórska- Z-Ca Burmistrza  ds. społecznych informuje iż rada przedszkola zwróciła się 

o nazwę  Baśniowa Kraina, a ustawa o oświacie pozwala na nadawanie nazw przedszkolom. 

Dyskusja:
Janusz Gątkiewicz
Anna Ślagórska
Andrzej Świątek 

Głosowanie:
Za- 3
Przeciw- 0
Wstrzymujący się- 1
Razem -4
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o nadaniu przedszkolu imienia Baśniowej 

Krainy. 

Omówiono projekt uchwały dot.  opłat w przedszkolach. 
Dyskusja: 

• Anna Ślagórska- Z-ca Burmistrza  ds. społecznych (przedstawia uzasadnienie do uchwały i 
wskazania katalogu zadań, poza zakresem podstawy programowej  w przedszkolu, które 
będą płatne. ) 

• Teresa Kosmala
• Andrzej Świątek
• Skarbnik miasta

Głosowanie:
Za- 3
Przeciw- 1
Wstrzymujący się- 0
Razem -4
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z stawką 1zł.  

Uznano iż pozostałe uchwały zostaną zaopiniowane na sesji. 

Sprawy bieżące.
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Przewodniczący Komisji  zapoznaje członków komisji  z materiałem dot. ul. Staropogońskiej. 
Przypomina, iż  w poprzednim posiedzeniu na komisji była  delegacja z  ul. Staropogońskiej, 
podnosząc  temat ponownego powrotu do rozbudowy ul. 3- ci szyb. Przewodniczący przekazał 
kserokopie przygotowanego  projektu  pisma (wyjaśnienie),  który opracował  w porozumieniu z 
wydziałem rozwoju miasta i inżynierii miejskiej oraz biurem rady dot. ul. Staropogońskiej. Ocena, iż 
sprawa od początku była prowadzona zgodnie z przepisami, a stanowisko rady  zostało wyrażone w 
piśnie do Pana Zalewskiego. Zmiany  w planie były nanoszone na wniosek mieszkańców.
Przewodniczący informuje iż przygotował również wniosek by od tego tematu odstąpić, który  podda 
pod głosowanie.  Protestują mieszkańcy z ul. 3- ci szyb. 

Dyskusja:
• Janusz Gątkieiwcz
• Władysław Oczkowicz
• Dorota Bąk- sekretarz miasta
• Teresa Kosmala
• Andrzej Świątek 

Wniosek Władysława Oczkowicza  za przerwaniem rozpatrywania tematu dot. ul. Staropogońskiej 
i poinformowania o tym. 

Głosowanie:
Za-3
Przeciw- 1
Wstrzymujący się –0
Razem- 4
Wniosek został przyjęty.

Wniosek radnej T. Kosmala o  zorganizowanie/ odbycie  spotkania z mieszkańcami.

Głosowanie:
Za-1  (T. Kosmala) 
Przeciw- 2
Wstrzymujący się – 1
Wniosek nie został podjęty. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Ustalono, iż  3 członków komisji   dokona objazdu miasta, z czego zostanie sporządzony protokół. 

• Władysław Oczkowicz
• Czesław Badura
• Teresa Kosmala 

Przewodniczący Komisji
Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

Władysław Oczkowicz

Protokołował:
Inspektor

Katarzyna Gierat

Czas trwania posiedzenia :   od 9.00 do 11.20

W zał.

1. Lista obecności na posiedzeniu komisji 
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2. Nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji 

3. Projekt pisma  dot. przebudowy ul. Staropogońskiej w Czeladzi  


